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Záznam 
z Kultúrnej komisie, konanej dňa 13. júna 2007 na MÚ Lamač 

 
 
Prítomní: Mgr. Janyšková, Mgr. Čačíková, JUDr. J. Ondrišová, Mgr. Čanaky, Ing. 
Olekšák, Šuhajdová, Ing. Liptáková-Kováčová, Mgr. Vatolíková, Mgr. Horváthová, 
Mrkvová, Ing. Malík, Greguš, Šimončičová, Veselá 
 
Ospravedlnená: Marchalínová, 
Neospravedlnená: Lipová, Suchalová 
Hosť: Mgr. Šujanová vedúca MC Obláčik 
 
(viď: prezenčná listina) 
 
 
Program: 
 

1. Otvorenie 
2. Pripomienky a návrhy členov KK k programu na Hody 2007 
3. Hodnotenie akcie „Deň matiek“ 
4. Hodnotenie akcie „Deň detí“ 
5. Príprava akcie „Vítanie malých Lamačanov“ 
6. Informácia o zájazde seniorov na mesiac jún 2007  
7. Príprava zájazdu na mesiac september – Veľký Meder 
8. Príprava koncertu pre mládež – divadlo pre deti – jún 2007   
9. Ihriská 
10. Rôzne  

 
 
K bodu 1 
 
Rokovanie otvorila a viedla predsedkyňa Kultúrnej komisie Mgr. Marta Janyšková. 
 
K bodu 2 
 
Mgr. Janyšková vyzvala prítomných členov KK k pripomienkam k návrhom na program 
Hodov v roku 2007. 
 

- p.Šimončičová – ponuka predvádzania extrémnych športov na 1. september 2007  
- Mgr. Čanaky – ponuka na zariadenie vystúpenia detského súboru Kobylka 
- Mgr. Čačíková -  ponuka na zariadenie vystúpenia „Šaša Petela“, zorganizovanie 

súťaže pre deti profesionálmi 
- Ing. Olekšák – program obsahuje každý deň vystúpenie detského folklóru, navrhuje 

program spestriť vystúpeniami rôznych žánrov, aby vyhovoval každej vekovej 
kategórii.  

 
Návrh programu bol s pripomienkami KK odsúhlasený. 
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K bodu 3 
 
Akcia „Deň matiek“ – bola podľa ohlasov verejnosti hodnotená pozitívne. Predsedníčka KK 
vyslovila poďakovanie p. Gregušovi za spevácke vystúpenie bez nároku na honorár, taktiež 
Mgr. Čanakymu za zabezpečenie vystúpenia jeho dcérky.   
 
 
K bodu 4 
 
Akcia „Deň detí“  - taktiež ako akcia „Deň matiek“ hodnotená veľmi pozitívne. 
Tajomníčka KK – požiadala prítomných členov KK, aby sa v budúcnosti zapájali do akcií 
poriadaných KK, nakoľko celá akcia zostala, tak ako aj ostatné predchádzajúce akcie na 
predsedníčke a tajomníčke KK. Členstvo v KK treba chápať ako podieľanie sa jednotlivých 
členov na príprave a taktiež realizácii týchto akcií. Doterajšia „činnosť“ pozostávala len z 
účasti na zasadnutiach KK. 
 
K bodu 5  
 
Mgr. Janyšková podrobne informovala o priebehu príprav akcie „Vítanie malých 
Lamačanov“. Oboznámila prítomných so zmenou termínu a to z 15. 6. 2007 na 19. 6. 2007 
z dôvodu neprítomnosti p.starostky. Kultúrna komisia sa teší, že od roku 2005 sa konečne 
podarilo presadiť vo svojom programe uvedenú akciu. Pozvánky boli odovzdávané kurierom 
MÚ. Pripravený je kultúrny program a pre každého novorodenca darček – nákupnú poukážku  
v hodnote 500,- Sk. Každá mamička obdrží kytičku kvetov a po programe je zabezpečené 
malé občerstvenie pre prítomných. Miesto akcie je Trieda pána učiteľa na ZŠ Lamač. 
 
Mgr.Vatolíková dala tip na Mgr. Matrkovú – výborná recitátorka, bývalá organizátorka  
podobných akcií. Tajomníčka  osloví Mgr. Matrkovú. 
 
Prítomní členovia KK zobrali informáciu na vedomie bez pripomienok. 
 
K bodu 6 a 7 
 
Mgr. Janyšková – podala podrobnú informáciu o pripravovanom zájazde pre seniorov. Zájazd 
sa bude konať dňa 16. júna 2007 (sobota) na trase Bratislava – Mosonmagyárovár - 
Bratislava. Prihlásených je plný počet účastníkov. Ďalší zájazd v poradí sa pripravuje taktiež 
na termálne kúpalisko do Veľkého Medera a to v mesiaci september 2007.  
 
Ing. Malík – vyslovil pochvalu za zájazd, ktorý bol organizovaný v mesiaci máj na Skalický 
trdlofest. 
 
K bodu 8 
 
Mgr. Janyšková – podala informáciu o príprave akcií: 
Divadielko pre najmenších Lamačanov – naplánované v zmysle požiadavky Mgr. Čačíkovej 
z predchádzajúceho obdobia a to na dňa 1. júla 2007.  Vybavené je divadielko Jonáša Jiráska 
– cena 2.000 Sk – hodinový program. 

- Mgr. Čačíkova podala návrh, aby sa táto akcia nekonala, nakoľko má informáciu, že 
niekoľko mladých rodín je už v tej dobe na letnej dovolenke. 
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KK zobrala návrh Mgr. Čačíkovej na vedomie a termín divadielka bude presunutý na mesiac 
september 2007. Odvolanie akcie zabezpečí predsedníčka  a  tajomníčka KK. 
 
Ďalšia akcia – Koncert pre mladých: 

- Sl.Mrkvová – termín akcie je dohodnutý na 29. 6. 2007. Zabezpečený je  hudobný 
program spojený s disco. 

- Mgr. Janyšková – pre účastníkov bude zabezpečené občerstvenie (klobása na 
opekanie). Priestor na Háji je dohodnutý s Urbárom Lamač.  

- Technické zabezpečenie zariadi p. Greguš. 
 
KK odsúhlasila akciu bez  pripomienok. 
 
K bodu 9 
 
Mgr. Janyšková podala informáciu o prerokovaní materiálu s členkami MC Obláčik. 
Pripomienky, ktoré vyvstali z tohto rokovania boli predložené členom KK i na MÚ.  
 
Ing. Olekšák pripomenul, že zbytočne sa predlžoval termín budovania a rekonštrukcií 
detských ihrísk na území MČ Lamač. Zodpovedná za tento stav je Mgr. Čačíková, ktorá v 
miestnom zastupiteľstve MČ Ba - Lamač  v mesiaci máj  navrhovala podrobne vypracovaný 
materiál o ihriskách stiahnuť z rokovania. Stačilo, aby k materiálu boli vznesené pripomienky, 
ktoré by boli zapracované do uznesení MZ. Na základe prístupu Mgr. Čačíkovej sa materiál 
opätovne vypracovával a predkladá  sa do MR dňa 14. 6. a následne do MZ dňa 28. 6. 2007. 
Začiatok prác sa týmto odsunul najmenej o jeden mesiac, a ak zarátame, že začína 
dovolenkové obdobie môže to byť i viac mesiacov. 
 
K názoru Ing. Olekšáka sa pripojila i JUDr. Ondrišová. 
 
Tajomníčka KK na informáciu Mgr. Čačíkovej, že materiál nebol v predchádzajúcom období 
v KK prerokovaný, pripomenula, že základný materiál k Revitalizácii ihrísk bol prerokovaný 
v KK dňa 14. 3. 2007 ako bod 3. (viď záznam). Podrobnú informáciu podával Ing. Olekšák. 
K materiálu nikto z prítomných, medzi ktorými bola i Mgr. Čačíková, nemal pripomienky.    
 
V zmysle uvedeného KK doporučuje predložiť pripomienky na rokovanie MR Lamač 
s požiadavkou o prednostné budovanie uvedených objektov. 
 
 
K bodu 10 
 

a) Návrh na vybudovanie Centra voľného času: 
Ing. Olekšák vyslovil pripomienky k materiálu s tým, že ideu projektu považuje za veľmi 
dobrú, avšak je potrebné tento návrh podrobne rozpracovať. Členovia KK doporučujú, aby 
materiál bol predložený na rokovanie MR s tým, že treba dopracovať celkovú stratégiu 
riešenia CVČ so zapracovaním požiadaviek LŠU a návrhmi p. Šajbena. Tento materiál je 
braný ako prvý krok k diskusii.  
 

b) Návrh na zriadenie parku v záhrade pri MÚ 
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Mgr. Janyšková predložila prítomným návrh občianky na zriadenie posedenia pre mamičky 
s kočíkmi a seniorov v záhrade pri MÚ Lamač. Požiadala prítomných o písomný názor na  
tento návrh a taktiež o návrh názvu tohto parku. 
 
 
Požiadavka KK na MÚ Lamač: 
 

- poskytnutie finančných prostriedkov na plánované akcie 
- uvoľniť pracovníka p.Greguša na práce na akciu dňa 29. 6. 2007 s poskytnutím 

motorového vozidla na prevoz materiálov na lúku Háj. 
 
Tým bol program KK vyčerpaný a zasadnutie ukončené. 
 
 
 
Nasledujúce zasadnutie RR  sa uskutoční dňa 23. 8. 2007  o 17,00 hod.   
 
 
Schválila: predsedníčka KK Mgr. Marta Janyšková 
 
 
Zapísala: tajomníčka KK Blanka Veselá 
 
V Bratislave, 14. júna 2007 


